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- Dok sam odrastao, velike radne akcije već nisu postojale. Često sam slušao o njima a i na
televiziji sam gledao emisije kako je to izgledalo.   Mislim da bi bilo lepo da ponovo postoje
samo ne znam koliko bi bilo uspešno iz razloga što danas mladi gledaju da što manje rade ili
neće uopšte da rade ako im se to ne plati. To je bio jedan period kada se zemlja gradila a tada
je to uspelo i imalo smisla, imalo bi i danas smisla ali je neko drugo vreme. Bio sam na nekoliko
školskih radnih akcija za vreme pohađanja osnovne škole.
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